
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 39
Det fremgår af den seneste undersøgelse af politireformen, at opgørelsen af
politiets egenindsats f.eks. ikke afspejler det virkelige forbrug af tid på en be-
stemt politiopgave og en af konklusionerne i undersøgelsen er, at på visse
områder er det direkte meningsløst at sammenligne tallene på tværs af politi-
kredsene. Er det ikke korrekt, at ministeren og Justitsministeriet længe har
haft kendskab til, at politiets mål- og resultatstyringsredskab PRES har haft al
for megen fokus på forbruget af årsværk i politiet og at der har været en man-
glende tilpasning til den enkelte politikreds lokale udfordringer jf. de anbefalin-
ger som Boston Consulting Group (BCG) er kommet med tidligere? Hvad er
begrundelsen for, at der ikke er blevet rettet op på dette og mener ministeren
ikke, at det haster med, at der kommer et realistisk billede af politiets ressour-
ceforbrug og hvordan vil ministeren sikre, at disse oplysninger snarest kom-
mer frem i lyset?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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